
Referat Laven - Lokalrådsmøde d. 10/1 2023
Slangebakken 1

Kl. 16.30 – 18.15

Dagsorden: (Referat fra mødet d. 10/1)

 Tjek ind
Om bussen: Der forsvinder en afgang midt på dagen, OK
Rune undersøger busforbruget

 Rådsrelateret arbejde siden sidst
Noget-for-noget pulje i kommunen. Kan søges
Kan puljerne bruges til en ”outdoor-rasteplads” ved søen.

 Høringsfrist omkring trafiksikkerhed? Sag bragt ind af Kristian Skadhede.
Martin spørger Jane Næsborg hvad meningen er.

 Planlægning af udvalgsbesøg d. 9/2 (Referat fra mødet d. 9/2)
16:45 -18 Start ved søen.

Vi startede ved søen og påpegede de problemer, der er i forhold til
ejendomsforholdene til grunden.
Udvalgsformanden gav udtryk for at det er en 10-års plan at ændre noget
hos Banedanmark.
Himmelbergvej 87, kaffe
Outdoor, Søpladsen Hans, Martin
Vi havde gjort vores standpunkt klart allerede under gåturen
Cykelsti til Sejs/Linå Anna, Rune
Rune Kristensen fortalte om at man andre steder i kommunen havde fået
stillet materialer til rådighed, og selv stået for arbejdet med stier.
Ikke asfalterede men stenmel og grus.
Trafik (40 km i hele byen/2-1 vej?) Anna, Rune
Slangebakken ?!?
Der kan arbejdes med sagen, men folk er ikke enige og vejklassen afgøres
af kommunen og politiet i fællesskab.
Brug af Børnehaven Sonja
Det skulle kunne lade sig gøre. Udvalget tager kontakt til børnehaven.

 Nye sager ?

 Evt.
 Nyt møde: 9/2 og 7/3 16:30 hos Anna

 På gensyn 


